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Stekene verstrekt opnieuw negatief advies over
biogas
nieuws

Het schepencollege van Stekene heeft negatief advies uitgebracht over de
bouwvergunningsaanvraag van Bio-Energie. Het bedrijf wil in de deelgemeente Kemzeke
een biogasinstallatie van 60.000 ton per jaar bouwen, maar dat plan stuit op heel wat
verzet bij buurtbewoners. "Het is een fabriek van 200 bij 100 meter", luidt het. Eerder
heeft de deputatie in dit dossier tegen het advies van het gemeentebestuur in het licht op
groen gezet voor een milieuvergunning, maar tegen die beslissing werd beroep
aangetekend.
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Het schepencollege van Stekene heeft negatief advies uitgebracht over de bouwvergunningsaanvraag
van Bio-Energie in deelgemeente Kemzeke. Het bedrijf wil er nabij de autosnelweg E34 een
biogasinstallatie van 60.000 ton per jaar bouwen, maar dat plan stuit op heel wat verzet bij
buurtbewoners. "Het is een fabriek van 200 bij 100 meter", luidt het.
"Tien kilometer verderop in het havengebied zijn er voldoende industriegronden voor een dergelijk
groot project. Het is aan het schepencollege om zijn verantwoordelijkheid te nemen". Binnen het
schepencollege werd het dossier opnieuw doorgenomen. Resultaat is dat na de
milieuvergunningsaanvraag nu ook de bouwaanvraag negatief is geadviseerd. "Wij ontvingen twaalf
bezwaarschriften waarvan er één door tien mensen was ondertekend", legt schepen van Leefmilieu
Nicole Van Duyse (CD&V) uit.
"Voor het bouwdossier stelden wij een aantal onzekerheden vast. We zijn onder meer niet zeker dat
de 60.000 ton organisch afval per jaar niet zal worden overschreden. Dan gaat het om een industrieel
bedrijf dat hier in Kemzeke niet op zijn plaats is. Wij hebben ook ernstige vragen bij de
verkeersafwikkeling. De smalle wegen zoals in de Voorthoek- en Bosstraat zijn helemaal niet
geschikt voor het bijkomende vrachtverkeer richting het mestverwerkingsbedrijf", zegt de schepen.
Hamvraag is hoe het nu verder moet. Het dossier is vrij complex, ook omdat de aanvraag al eens is
ingetrokken en daarna opnieuw ingediend. "De bouwaanvraag die we ongunstig adviseerden gaat nu
naar de gewestelijke ambtenaar", vertelt schepen Van Duyse. "Voor wat de aanvraag van de
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milieuvergunning betreft, heeft de deputatie al een positief oordeel geveld maar nu zit het dossier bij
de minister die nog geen beslissing heeft genomen".(KS)
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